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Datum: 12 februari 2021 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 

Wouter Hoppenbrouwer / Raadslid 
 
Onderwerp: 
Bruisende Dorpsstraat Bleiswijk (De Snip) 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag schriftelijk te beantwoorden: 
 
 Wat is de stand van zaken van de aangekondigde en beloofde bruisende  
 entree van Bleiswijk? 
 

 

Toelichting: 
In juni 2017 heeft de gemeenteraad (m.u.v. Leefbaar 3B) besloten de bibliotheek van 
Bleiswijk van de Dorpsstraat terug te verhuizen naar de Nachtegaallaan. 
Via een amendement riepen alle fracties (m.u.v. Leefbaar 3B) het college op om te 
komen tot een voldragen, levensvatbaar plan voor de Snip (voormalige RABO bank 
gebouw). Eén van de voorwaarde was dat de toekomstige partners van de snip 
bijdragen aan een bruisend, bindend en boeiende dorpskern. 
 
Na bijna 4 jaar is de situatie aan de Dorpsstraat ongewijzigd. Bij brief van 21 mei 
2019 is de laatste update inzake de herontwikkeling De Snip met de gemeenteraad 
gedeeld. In de raad van juni 2019 werd de verkoop bekrachtigd.  
 
 

 


